

Title (en)

Teargas spray device

Title (de)

Reizstoff-Sprühgerät

Title (fr)

Pulvérisateur de gaz lacrimogène

Publication

**EP 2124013 A2 20091125 (DE)**

Application

**EP 09005450 A 20090417**

Priority

DE 102008024768 A 20080523

Abstract (en)

The proactive material sprayer comprises housing (12) and a pressure container (14) for storing a proactive material. A spraying head (18) is provided for releasing the proactive material through low pressure of the sprayer. The spraying head has a tactile or visual display device (34) with an elastically deformed sliding unit (60). The display device has a blocking element which is arranged between the pressure container and the spraying head.

Abstract (de)

Ein Reizstoff-Sprühgerät (10) umfasst ein Gehäuse (12) und einen Druckbehälter (14) zum Speichern eines Reizstoffes. Auf dem Druckbehälter (14) ist ein Sprühkopf (18) zum Abgeben des Reizstoffes durch Niederdrücken angeordnet. Es wird vorgeschlagen, dass der Sprühkopf (18) eine taktile und/oder visuelle Anzeigeeinrichtung (34) aufweist, welche bei einer ersten Inbetriebnahme des Reizstoff-Sprühgeräts (10) einen Zustand dauerhaft ändert.

IPC 8 full level

**F41H 9/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 83/226** (2013.01); **B65D 83/228** (2013.01); **B65D 83/384** (2013.01); **B65D 83/7538** (2013.01); **F41H 9/10** (2013.01)

Cited by

EP2314979A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 2124013 A2 20091125; EP 2124013 A3 20100428**; DE 102008024768 A1 20091126; DE 202009018089 U1 20110203

DOCDB simple family (application)

**EP 09005450 A 20090417**; DE 102008024768 A 20080523; DE 202009018089 U 20090417